
J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
 
 
Készült Gyömrő Város Önkormányzatának rendkívüli testületi ülésén, 2009. október 15-én 
9.00 órakor, a Polgármesteri Hivatal „A” épületi tanácskozó termében. 
 
 
Jelen vannak: Gyenes Levente polgármester, Mezey Attila, Hodruszky Lajos 

alpolgármester. Balogh Béla, Fábián Béla, Garamszegi Sándor, Hajdú 
András, Kanyó József, Kossuth László, Lepés Imre, Murvai Lászlóné, Pató 
Zoltán, Simon László, Spaits Miklós, Szabó László Dezső, Székely Attila, 
Szilágy Árpád képviselő. 

 
 
Hivatal részéről  
megjelent: Varga Ernő jegyző 
 Volcz Zoltánné irodavezető 
 
 
Gyenes Levente polgármester: Köszönti a megjelent képviselőket. Megállapítja, hogy a 
testület határozatképes, 17 képviselő van jelen, az ülést megnyitja. 
 
 
A jegyzőkönyvet Egervári Judit vezeti. 
 
 
Gyenes Levente polgármester: Aki a kiküldött napirendi pontokat elfogadja, kézfeltartással 
jelezze. 
 
 
Megállapítja, hogy a képviselők 17 igen szavazattal, a kiküldött napirendi pontokat 
egyhangúlag elfogadják. 
 
 
 

N a p i r e n d  t á r g y a l á s a :  
 
 
 
1. napirendi pont: 
Nevelési, oktatási intézmények felülvizsgált szervezeti és működési szabályzatainak 
jóváhagyása. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. Aki a Weöres Sándor Általános 
Iskola és Alapfokú Zeneművészeti és Táncművészeti Intézmény Szervezeti és Működési 
Szabályzatát jóváhagyja, szavazzon. 
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280/2009. (10. 15.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
17 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 
döntött arról, hogy a Weöres Sándor Általános Iskola 

és Alapfokú Zeneművészeti és Táncművészeti Intézmény 
Szervezeti és Működési Szabályzatának felülvizsgálatát elvégezte, az 

egységes szerkezetbe foglalt dokumentumot az 
előterjesztett formában jóváhagyja. 

 
Felelős: polgármester 

Hat. idő: azonnal 
 
 
 

Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. Aki a Fekete István Általános 
Iskola és Szakiskola Szervezeti és Működési Szabályzatát jóváhagyja, szavazzon. 

 
 

281/2009. (10. 15.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
17 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

döntött arról, hogy a Fekete István Általános Iskola és Szakiskola 
Szervezeti és Működési Szabályzatának felülvizsgálatát elvégezte, az 

egységes szerkezetbe foglalt dokumentumot az 
előterjesztett formában jóváhagyja. 

 
Felelős: polgármester 

Hat. idő: azonnal 
 
 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. Aki a II. Rákóczi Ferenc 
Általános Iskola Szervezeti és Működési Szabályzatát jóváhagyja, szavazzon. 
 
 

282/2009. (10. 15.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
17 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

döntött arról, hogy a II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola 
Szervezeti és Működési Szabályzatának felülvizsgálatát elvégezte, az 

egységes szerkezetbe foglalt dokumentumot az 
előterjesztett formában jóváhagyja. 

 
Felelős: polgármester 

Hat. idő: azonnal 
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Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. Aki az Arany Óvoda Szervezeti 
és Működési Szabályzatát jóváhagyja, szavazzon. 
 
 

283/2009. (10. 15.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
17 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

döntött arról, hogy az Arany óvoda 
Szervezeti és Működési Szabályzatának felülvizsgálatát elvégezte, az 

egységes szerkezetbe foglalt dokumentumot az 
előterjesztett formában jóváhagyja. 

 
Felelős: polgármester 

Hat. idő: azonnal 
 
 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. Aki a Bóbita Óvoda Szervezeti 
és Működési Szabályzatát jóváhagyja, szavazzon. 
 
 

284/2009. (10. 15.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
17 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

döntött arról, hogy a Bóbita óvoda 
Szervezeti és Működési Szabályzatának felülvizsgálatát elvégezte, az 

egységes szerkezetbe foglalt dokumentumot az 
előterjesztett formában jóváhagyja. 

 
Felelős: polgármester 

Hat. idő: azonnal 
 
 

Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. Aki az Mesevár Óvoda 
Szervezeti és Működési Szabályzatát jóváhagyja, szavazzon. 

 
 

285/2009. (10. 15.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
17 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

döntött arról, hogy a Mesevár óvoda 
Szervezeti és Működési Szabályzatának felülvizsgálatát elvégezte,  

egységes szerkezetbe foglalt dokumentumot az 
előterjesztett formában jóváhagyja. 

 
Felelős: polgármester 

Hat. idő: azonnal 
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286/2009. (10. 15) sz. önkormányzati határozat: 

 
Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

17 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 
döntött arról, hogy a Bölcsőde és Gyermekközpont 

Szervezeti és Működési Szabályzatának felülvizsgálatát elvégezte, 
egységes szerkezetbe foglalt dokumentumot az 

előterjesztett formában jóváhagyja. 
 

Felelős: polgármester 
Hat. idő: azonnal 

 
 
 
2. napirendi pont: 
Javaslat az Országközepe Szakképzési Szervezési Társulás alapító okiratának módosítására 
és a képviseleti jog delegálására.  
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. Aki az első határozati javaslatban 
foglaltakkal egyetért, szavazzon. 
 
 

287/2009. (10. 15.) sz. önkormányzati határozati: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
17 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

döntött arról, hogy az Országközepe Szakképzési Szervezési Társulás 
társulási tanácsába Hajdú András képviselőt delegálja. 

 
Határidő: 2009. október 30. 

Felelős: polgármester 
 
 

Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. Aki a második határozati 
javaslatban foglaltakkal egyetért, szavazzon. 

 
 

288/2009. (10. 15.) sz. önkormányzati határozati: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
17 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással,  

Országközepe Szakképzés-szervezési Társulás  
alapító okiratának felülvizsgálatát elvégezte és az 

 Alapító Okirat módosítását az előterjesztett formában 
elfogadja. 

 
Felelős: polgármester 

Hat. idő: 2009. október 30. 
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Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. Aki a harmadik határozati 
javaslatban foglaltakkal egyetért, szavazzon. 

 
 

289/2009. (10. 15.) sz. önkormányzati határozati: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
17 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

Országközepe Szakképzés-szervezési Társulás 
alapító okirat módosítását és az egységes 

 szerkezetbe foglalt Alapító Okiratát az előterjesztett 
formában elfogadja. 

 
Felelős: polgármester 

Hat. idő: 2009. október 30. 
 

 
 
 
3. napirendi pont: 
Javaslat a Gyömrői Ingatlanfejlesztő és Vagyonkezelő Kft. alapító okiratának 
módosítására. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. Aki a Gyömrői Ingatlanfejlesztő 
és Vagyonkezelő Kft. alapító okiratának módosításával egyetért, szavazzon. 
 
 

290/2009. (10. 15.) sz. önkormányzati határozati: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
16 igen szavazattal, 1 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

döntött arról, hogy a Gyömrői Ingatlanfejlesztő és Vagyonkezelő Kft. 
alapító okiratát az alábbi tartalommal módosítja: 

 
„5.1. A társaság törzstőkéje 3.000.000,- Ft, 

amelyből az alapításkor 1.500.000,- Ft, azaz egymillió-ötszázezer forint 
kerül befizetésre, és a társaság cégbejegyzésétől számított egy  

éven belül valamennyi pénzbeli hozzájárulást befizeti.” 
 

Felhatalmazza a polgármestert, 
hogy az alapító okirat módosításával és a cégbejegyzéssel kapcsolatos 

intézkedéseket tegye meg. 
 

Felelős: polgármester 
Hat. idő: azonnal 
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4. napirendi pont: 
Döntés a 130/2009. (05.25.) sz., képviselő-testületi határozat által felvett ÖKIF hitel 
felhasználásáról. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? 
 
Hajdú András képviselő: Az iskolájukban a két kazánnal probléma van, mivel két régi 
kazánról van szó. Most úgy mennek neki a télnek, hogy egyetlen kazánjuk van, és állítólag az 
is azért nem folyik, mert a leülepedett iszap eltömítette. Bármikor előállhat az a helyzet, hogy 
a másik kazán is tönkremegy. 
 
Mezey Attila alpolgármester: A pályázatkészítési szerződést aláírták és jövő tavasszal 
megkezdődhet a pályázat. Az Erzsébet telepi iskolában két jó kazán lett leszerelve. Egyet a 
Mesevár óvodába szereltek fel, a másikat pedig meg kell nézni, hogy milyen állapotban van 
és ha jó, akkor azt fel lehet szeretni. 
 
Lepés Imre képviselő: Azzal, hogy megvalósultak az intézménybővítések nincs semmi 
probléma. Véleménye szerint a pályázatok önrészére szánt keretet nem kellene felhasználni. 
 
Gyenes Levente polgármester: Ez egy átmeneti megoldás, és jövőre szeretnék visszafizetni. 
Aki a felhasználásának módjával egyetért, szavazzon. 
 
 

291/2009. (10. 15.) sz. önkormányzati határozati: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
17 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

döntött arról, hogy a 250 millió Ft  
összegű ÖKIF hitel felvételekor eredeti célként megjelölt 

- Weöres Sándor Általános Iskola és Alapfokú 
Zeneművészeti és Táncművészeti Intézmény 

felújítására és bővítésére felvett - és fel nem használt összegét 
a Mesevár Óvoda és a 

Mesevár Óvoda Falusi Tagóvoda bővítésére használja föl. 
 

Felelős: polgármester. 
Hat. idő: azonnal. 

 
 
5. napirendi pont: 
Döntés a hely autóbusszal történő menetrend szerinti járatainak helyi díjairól szóló rendelet 
módosításáról. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. Aki a 21/2009. (VII. 07.) sz., a 
helyi autóbusszal történő menetrend szerinti járatainak helyi díjairól szóló rendelet 
módosításával egyetért, szavazzon. 
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Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testület 17 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 
tartózkodással megalkotta a  
 

25/2009. sz. rendeletét 
 
a 21/2009. (VII. 07.) sz., a helyi autóbusszal történő menetrend szerinti járatainak helyi 
díjairól szóló rendelet módosításáról. 
 
 
 
6. napirendi pont: 
Döntés a Parkoló munkacsoport javaslatainak elfogadásáról. 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? 
 
Lepés Imre képviselő: Egyetért a munkacsoport elképzeléseivel. Nagyon jó ötlet a bokrok 
visszavágása is. Csak azt nem tudni, hogy hogyan lehet betartatni ezeket a 
kerttulajdonosokkal. A városban az a szóbeszéd járja, hogy vannak olyan parkolók, amelyek 
építési engedély nélkül lettek megépítve. Igaz ez? 
 
Gyenes Levente polgármester: Ahol a járdák, szegély meg voltak kopva, ott valóban 
kialakítottak plusz parkolókat, de ahová parkolókat tervezte, ott építési engedéllyel készítették 
el őket. A Szt. István úton Gulyás László ingatlana előtt is rendezték a területet, ezért oda sem 
fog már befolyni a víz és le is lesz viacolorozva. 
 
Hajdú András képviselő: Szemben Marsi úrnak is meg lett ígérve a vízelvezetés megoldása. 
 
Gyenes Levente polgármester: Már egyeztettek vele ez ügyben. 
 
Hajdú András képviselő: Ha a Táncsics M. úton mind a két oldalon lesz parkolási lehetőség, 
akkor véleménye szerint sok baleset származik. Inkább csak az egyik oldalon és szálkásan 
kellene a parkolót kiépíteni. Szeretné elmondani, hogy a Táncsics M. útra életveszélyes a 
Kossuth Ferenc utcából, illetve a Bajza utcából kihajtani, nem csak az autósoknak, hanem a 
gyalogosoknak és kerékpárosoknak is. A sövények problémáját nem így oldaná meg, hanem a 
sarkoktól 15 méterre nem engedne sövényt illetve fát ültetni. Rengeteg baleset történt már ez 
miatt. 
 
Szilágyi Árpád képviselő: Az elhangzottak alapján határozatot kellene hozni. 
 
Gyenes Levente polgármester: Ezek alapján a Parkoló munkacsoportnak adják vissza a témát. 
 
Hajdú András képviselő: A jegyzőkönyvben megemlíti a munkacsoport, hogy társasház 
építések miatt megnövekedett a mellékutcákban a autók száma. Véleménye szerint mindenki 
álljon be a saját udvarára. Átgondolásra javasolja a munkacsoportnak. Érdemes lenne az 
önkormányzatnak megfontolni és 500 méteren belül olyan üres telkeket, ahol fizető 
parkolókat lehetne kialakítani. 
 
Gyenes Levente polgármester: Jövőre a Posta és a Coop áruház udvarán parkolókat fognak 
kialakítani. 
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Lepés Imre képviselő: Ő is szeretne két dolgot említeni, az egyik az Akácfasor utca, ott is 
gyakran kint állnak azok az autósok, akik a társasházakban laknak, pedig nekik is van 
udvaruk. Ez miatt letörik az út széle. Javasolja, hogy tegyenek ki erre a szakaszra egy 
megállni tilos táblát és ha mégis parkolna ott valaki, akkor lehet büntetni érte. Ha valakihez 
vendégek érkeznek, akkor a fönti részek van elég hely ahhoz, hogy ott meg tudjanak állni. A 
Dózsa Gy. úton a második társasház épül. A Bandika bolttal szemben egy fehér dobozos autó 
szokott állni, ezért nem lehet kilátni, javasolja, hogy oda is helyezzenek ki egy megállni tilos 
táblát. 
 
Spaits Miklós képviselő: Egy dolgot tudomásul kell venni, azt, hogy Gyömrő új része, ami ki 
lett parcellázva, az nagyon szűk lett. Fontos szemmeltartani, hogy a település belső részét 
városközponttá szeretné kialakítani. A párhuzamos parkolásról annyit szeretne mondani, hogy 
ha bemennek Budapestre, ott mindenhol párhuzamos parkolás van. Véleménye szerint a ferde 
parkolás rosszabb, kiálláskor kevésbé lehet az utat belátni. Van hely a Táncsics M. úton és 
mind a két oldalon ki lehet látni. Valóban beláthatatlan a pékség környéke. 
 
Szilágyi Árpád képviselő: Lakossági megkeresésre mondja, hogy a Béla és a Fürdő utcáknál 
nincs utcanévtábla kihelyezve. Már három éve szóltak és még mindig nincs kint a tábla. 
Tegnap jött a postára és a GAMESZ előtt 8-10 cm-es víz állt, ezért nem lehet közlekedni. Két 
Vagy meg kell a járdát emelni, vagy valami kivezetést kell kitalálni. A két unokájával kiment 
a Kossuth Ferenc utcai játszótérre és látta, hogy áldatlan állapot uralkodik, pedig az egyik 
közterület-felügyelő ott lakik. Legalább 3000 csikk van elszórva a játszótér területén. Minden 
ülőhelyre ráülnek a fiatalok és nincs egy szemetes se kihelyezve. 
 
Gyenes Levente polgármester: A játszótér májusban lett felújítva és 4 db szemétkosár lett 
kihelyezve. Csak szabvány játékokat lehet kihelyezni a játszótérre. 
 
Szabó László Dezső képviselő: Minden olyan önkormányzatot és közterületet érintő témában, 
amilynél határozat születik aktivizálni kellene és tájékoztatni a közterület-felügyelőket, mert 
ezért van ennyi probléma. 
 
Kanyó József képviselő: Szeretné javasolni, hogy a Parkoló Munkacsoport üléseire minden 
képviselő kapjon meghívót, hogy ne az ülésen kelljen megbeszélni a felmerülő problémákat.  
 
Simon László képviselő: addig amíg az új ülés nem lesz összehívva gondolkodni kell, hogy 
hogyan lehetne a keskeny utcákban a parkolást megoldani. 
 
Hodruszky Lajos alpolgármester: Javasolja, hogy bővítsék ki a parkoló munkacsoport 
hatáskörét a közterületekkel és az állagmegóvással is. Hihetetlen nagy rombolás folyik a 
játszótereken. Előkészítik az anyagot, mint egy szakmunkacsoport és úgy terjesztik a testület 
elé. Jó hír, hogy megnyerték a kerékpár út pályázatot és a Dózsa Gy. úton lenne kiépítve a 
kerékpárút, illetve a járda, de nagyon sok lenne az önrész. Még 175 millió forintot hozzá 
kellene tennie az önkormányzatnak. Ha ez a projekt megvalósulna, akkor egy évszázados 
gond lenne megoldva a Dózsa Gy. úton. Jövő hét szerdáig kell válaszolni arra, hogy tudja-e az 
önkormányzat vállalni ezt a költséget. Kéri, hogy azok a képviselők, akik részt szeretnének 
venni a Parkoló Munkacsoport ülésén, előre jelezzék. 
 
Gyenes Levente polgármester: Aki a határozati javaslatban foglaltakkal egyetért, szavazzon. 
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292/2009. (10. 15.) sz. önkormányzati határozati: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
17 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

döntött arról, hogy a munkacsoport testület elé 
terjesztett munkaanyagát további pontosításra és az 

ülésen elhangzott javaslatok szerinti átdolgozásra 
visszautalja. 

 
Felelős: polgármester. 

Hat. idő: azonnal. 
 
 
 
7. napirendi pont: 
 
Gyenes Levente polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nincs. Aki határozati javaslatban 
foglaltakkal egyetért, szavazzon. 
 
 

293/2009. (10. 15.) sz. önkormányzati határozati: 
 

Gyömrő Város Önkormányzat Képviselő-testülete 
17 igen szavazattal, 0 nem szavazattal, 0 tartózkodással 

döntött arról, hogy a TÁMOP-3.1.4-09/1-2009-0011 azonosítószámú 
Kompetencia alapú oktatás bevezetése 

Gyömrő város Weöres Sándor Általános Iskolájában című pályázatot 
megvalósítja, a képzés,- oktatás és szaktanácsadás szolgáltatás témában 

a közbeszerzési eljárást lefolytatja. 
 

Felelős: jegyző. 
Hat. idő: azonnal. 

 
 
 
Gyenes Levente polgármester: Megköszöni a részvételt, az ülést bezárja. 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
 
 Gyenes Levente  Varga Ernő 
 polgármester  jegyző 


